
Za nakup deleža v vipavski hranilnici se potegujeta
Deželna banka in Iniciativa malih delničarjev hranilnice

Dobili dve ponudbi,
varščino pa še čakajo
Za nakup skoraj 56-odstotnega deleža v
Hranilnici in posojilnici Vipava sta prispeli dve
zavezujoči ponudbi. Oddali sta ju Deželna
banka Slovenije in Iniciativa malih delničarjev
hranilnice, zbranih okrog Občine Vipava.
Kmalu bodo na potezi še notranji lastniki.

VIPAVA � Direktor Kme-
tijske zadruge Vipava Boris
Baje je potrdil, da so za sko-
raj 56-odstotni delež Hranil-
nice in posojilnice Vipava
dobili dve zavezujoči ponud-
bi.

Resni šele
po plačilu varščine

V Deželni banki Slovenije
so včeraj potrdili, daje banka
na svoje ime in za svoj račun
oddala ponudbo: "Banka vi-
di sinergije predvsem v širitvi
poslovne mreže na območju,
kjer je prisotna v manjši me-
ri, in v širitvi poslovanja s
svojo primarno javnostjo na
tem območju. Deželna banka
Slovenije je naslednica hra-
nilno-kreditnih služb, zato je
takšen razvoj poslovanja
skladen s strategijo banke."

Po skrbnem pregledu hra-
nilnice, ki je lani imela
144.000 evrov čistega do-

bička, je ponudbo oddala tu-
di Občina Vipava v imenu
Iniciative malih delničarjev
Hranilnice in posojilnice Vi-
pava.

Baje je povedal, da včeraj
do 12. ure niso dobili po-
trditve, da sta ponudnika

vplačala tudi varščino. "Rok
za plačilo se izteče v osmih
dneh, zato danes ne morem
oceniti, ali sta ponudbi res-
ni."

Skrajni rok za odpiranje
ponudb je 13. avgust. Baje je
včeraj že napovedal, da bodo
oba ponudnika pozvali k
zvišanju ponudbe, nato pa
bodo na vrsti ostali notranji
lastniki hranilnice. Zanima-
nje za nakup deleža je že
večkrat potrdila Zadružna

kraška banka z Opčin, ki ima
trenutno v lasti slabo de-
setino hranilnice. "Trenutno
med obstoječimi lastniki vla-
da zatišje. Mi si vsekakor želi-
mo, da bi pokazali interes,"
ocenjuje Baje.

Vse bolj napeta igra
Igra je še odprta in ko-

mentarji vpletenih so ra-
zlični. Vipavski župan Ivan
Princes je v zadnjem času
večkrat izjavil, da ravnanje
KZ Vipava kaže, da si ta ne
želi, da bi hranilnico kupila
občina skupaj z ostalimi
občinami in partnerji, po-
vezanimi v iniciativi. "Že sam
razpis je bil tako zastavljen,
da do zadnjega ne bomo ve-

deli, pri čem smo. Oni igrajo
svojo igro in očitno za-
vlačujejo. Mi smo resno na-
mero pokazali že pred oddajo
nezavezujočih ponudb in jih
spodbujali, da bi prodajo iz-
peljali čim prej." Tudi Peter
Velikonja, strokovni sveto-
valec iniciative, je skeptičen.
"Vedno več znakov kaže, daje
v ozadju še vedno likvidacija
hranilnice. Zato se zavlačuje
s postopkom. Zdaj pričaku-
jemo, da nas bo zadruga poz-
vala k višanju ponudbe. V
naslednjem koraku se bo v
igro verjetno vmešala Za-
družna kraška banka."

Baje vrača žogico: "Glede
na pritisk in kritike bi od
iniciative malih delničarjev
pričakovali resnejši pristop,
ne pa zavlačevanje do skraj-
nih rokov. Z vsakim dnem
zamika se odmika tudi
plačilo zapadlih obveznosti
našim vinogradnikom. Nova
trgatev je pred vrati in ne-
kateri nimajo denarja, da hi
jo sploh začeli." Zadruga bo z
delom kupnine svojim vino-
gradnikom plačala letnik
2010, del zneska pa želi
vložiti v sanacijo Agroinda.

Po naših informacijah je
tokratna ponudba iniciative
v primerjavi z nedavno ne-
zavezujočo ponudbo nižja, a
še vedno za nekaj odstotkov
višja od knjigovodske vred-
nosti delnice.
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Ponudbe za nakup deleža v vipavski hranilnici bodo odpirali najkasneje 1 3. avgusta
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Boris JBo/c; "Glede na
pritisk in kritike bi od
iniciative malih
delničarjev pričakovali
resnejši pristop, ne pa
zavlačevanje do
skrajnih rokov."
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